APPLICATION FOR EXPORT OF MEAT AND MEAT PRODUCTS TO P.R.CHINA

进口肉类境外生产企业注册申请表

NOTE: This application on foreign slaughterhouse and/or meat processing establishment is required by Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (CNCA) for evaluation and registration to export meat and meat products to China. All information must be submitted in Chinese or English. Complete Information must be provided in the information as inadequate/incomplete submission will result in delays. Please provide any additional information to support your application.

这是中华人民共和国国家认证认可监督管理委员会(CNCA)要求向中国出口肉类的境外屠宰、加工企业必须提供的用于评估和注册的申请,请用中文或英文提交,申请资料内容要求完整,以避免导致申请过程的延误。并请提供其它任何支持本申请表的资料。

1.1 Name of Establishment:/企业名称:

BRF S.A. - SIF 3515 (Establishment record number at the Ministry of Agriculture, Livestock and Food Supply in Brazil)

巴西食品公司 - SIF 3515 (巴西食品公司在巴西农牧业和食品供应部的记录编号)

www.brf-br.com

http://www.brf-global.com/brasil/en/

1.2 Address:/地址:

Avenida das Indústrias, 6000N, ala 2 – Setor Industrial Atílio Fontana – Lucas do Rio Verde – MT.

马托格罗索州-卢卡斯.杜.里奥.韦德市-阿提里奥.冯塔纳工业区-工业大道 6000 号(北)-02 室

ZIP: 78455-000

邮编: 78455-000

1.3 Registration Number:/企业注册编号:

SIF 3515 (Ministry of Agriculture, Livestock and Food Supply in Brazil).

SIF 3515 (巴西农牧业和食品供应部)

See attachment 1.3

参见附录 1.3